
Burgemeester B. Schneiders 
Wethouder J. Nieuwenburg 
Aan de leden van de Gemeenteraad 

Toekomst kermis Haarlem, 

Haarlem 15 mei 2011 

Graag vragen wij, kermisexploitanten van de kermis Grote Markt, uw aandacht. 

De kermis op de Grote Markt is, in tegenstelling tot voorgaande jaren, dit jaar 
een stuk minder succesvol verlopen. Naar onze mening komt dit door het 
veranderen van het tijdstip waarop de kermis is gehouden. De afgelopen 10 jaar 
begon de kermis rond 15 april en eindigde op koninginnedag. Dit is inmiddels 
een vaste traditie geworden. Veel bezoekers zijn verbaast dat de kermis tot 15 
mei staat. Dit ondanks een uitgebreide reclamecampagne waar duidelijk is 
aangegeven dat de kermis tot 15 mei duurde. Naar wij hebben vernomen 
hebben een aantal factoren een rol gespeeld de kermis eenmalig naar een 
andere periode te verplaatsen. 
Helaas heeft verplaatsing van de kermis aanzienlijk minder publiek naar de 
kermis gebracht. De inkomsten vallen erg tegen. 
Natuurlijk hebben wij begrip voor de eenmalige verschuiving van de 
kermisperiode. Het had mogelijk ook positief kunnen uitpakken. Vooraf was dat 
niet goed te overzien. 
Toch willen wij u vragen de kermisperiode volgend jaar weer te laten 
plaatsvinden tot en met koninginnedag. We gaan hier ook van uit aangezien wij 
van onze vakorganisaties hebben vernomen dat het om een eenmalige 
verschuiving gaat. 

Naar wij hebben begrepen is de gemeente voornemens geen 
meerjarenovereenkomsten meer af te sluiten met de vaste groep 
kermisondernemers. Dit verbaast ons ten zeerste. Is alles wat we hebben 
opgebouwd nu voor niets geweest? 
Samen met kermiscoördinator de heer E. Mense hebben we ruim 15 jaar 
geleden afgesproken de kermis in Haarlem een veel hoger aanzien te geven. Van 
vechtkermis tot evenement van hoogniveau. De kermis in Haarlem is uitgegroeid 
tot meest gezellige koninginnekermis van Nederland. In vele opzichten heeft 
Haarlem een voorbeeldfunctie. Ukunt daar bij denken aan betaalbaar, sfeervol, 
sociaal en zeer aanvaardbaar geluidsniveau. Nergens in Nederland is het 
organisatorisch zo goed geregeld als in Haarlem. Samenwerking is in Haarlem 
vanzelfsprekend. 
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Dit is alleen maar mogelijk als er respect is van beide kanten. De heer Mense 
heeft laten zien dat hij respect heeft voor ons en wij voor hem. Zijn wijze van 
organiseren en communiceren is van bijzonder hoog niveau. 
Hier willen wij graag voor de toekomst mee verder. Mocht de gemeente echter 
beslissen ons geen zekerheid te geven voor de toekomst dan zal ook de toekomst 
van de kermis in Haarlem onzeker worden. Zoals al aangegeven heeft Haarlem 
een voorbeeldfunctie voor vele kermissen in Nederland. Inmiddels heeft dit 
geleid dat heel veel gemeenten nu ook met een vaste groep exploitanten werkt. 
Haarlem wil nu van deze vaste groep af? Dit kunnen en willen wij niet geloven. 
Haarlem is kermisstad no 1. Na 15 jaar hard werken worden we nu bedankt 
voor de moeite? Dit kan en mag niet waar zijn. De heer Mense laat zich hier 
niet echt over uit maar wij weten wel zeker dat hij veel waarde hecht aan het 
belang van de vaste groep exploitanten. 

Graag zijn wij bereid een en ander mondeling toe te lichten. 
Laat de kermis in Haarlem blijven zoals deze nu is. Laat Haarlem kermisstad no 
1 blijven. 
Op onze steun en inzet kunt u rekenen. 

Vriendelijke groet. 

Kermisexploitanten Grote Markt 
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